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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bod van de NOS op de eredivisiesamenvattingen 
(ingezonden 11 december 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «toezichthouder twijfelt over deal NOS en FOX 
Sports»?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u dat de NOS nu zelf details naar buiten brengt over de 
overeenkomst die zij is aangegaan met FOX Sports over de eredivisiesamen-
vattingen, die eerder nog strikt vertrouwelijk waren en waarvan openbaarma-
king tot forse schadeclaims aanleiding zou geven? 

Vraag 3
Kunt u zo snel mogelijk ook de financiële details van de overeenkomst, 
waarmee volgens eerdere nieuwsberichten rond de 75 miljoen euro 
belastinggeld zou zijn gemoeid, openbaar maken? 

Vraag 4
Kunt u zo snel mogelijk openbaar maken in hoeverre er in de bewuste 
overeenkomst ook sprake is van afspraken over STER-tijd, zoals volgens 
eerdere nieuwsberichten het geval is? 

Vraag 5
Wanneer verwacht u de uitkomsten van het lopende onderzoek van het 
Commissariaat voor de Media naar de overeenkomst?

1 NRC Handelsblad, 10 december 2014
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